
 Styrelse möte Datum 2015-03-29 

 
 

Årnäs  Båtklubb 

Plats   Lars Jerkrot, Årnäs 

Punkt   §1 
 

 Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 
 
  §2 
 

Dagordningen drogs och antogs 
 
 §3 
 
Närvarande på mötet  förkortas 
Lars Jerkrot   LJ 
Thord Andersson  TA 
Bo Hagberg   BH 
Bengt Strand  BS 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
   
 §4 
 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes TA 
 
 §5 
 
Årsmötesprotokollet gicks igenom. Punkt angående 
användande av hamnkranen resulterade i att beslut togs om 
anslag som upplyser om att kranen endast får användas av 
medlemmar skall tas fram. 
 
 §6 
 
Ekonomin gicks igenom konstaterades att vi har ett 
betryggande kapital för tillfället. 
 
 §7 
 
 
Medlemsfrågorna bordlades då UL hade förhinder att vara 
med på dagens möte. 
 
 §8 
 
I det aktuella ämnet ”toatömning” beslöts att inköpa en 
tömningsanläggning från Götene Vatten & Värme där vi fått 
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ett anbud på ca 10.000 Kr att jämföras med ca 55.000 Kr för 
en ny anläggning. 
Kommunen håller f.n. på att projektera för vatten och avlopp 
fram till kajen, vi väntar på tidplan. 
 
 §9 
 
Ingen representant från ÅBK på SBU’s årsmöte p.g.a. 
sjukdom 
 
 §10 
 
ÅBK har fått den takplåt som blåst ned från Båtgårdens tak 
under stormen. Tanken är att kunna användas till 
sjöbodslängan. Skall gås igenom på arbetsdagarna 
 
 §11 
 
Arbete att utföras på arbetsdagarna: 
Högtryckstvätta och olja kajer och bryggor 
Sätta på vatten och ström 
Sjösätta slup och flottar 
LJ undersöker med Fahlgren om vi kan köpa salt eller få tips 
om inköpsställe via kommunen för bekämpning av ogräs.   
Allmänt underhållsarbete 
  

§12 
 

Beslutades att hamnen skall vara öppen mellan den 15/4 till 
den 30/10. Detta sätts ut på hemsidan. 
 
 §13 
 
En jordkabel för el skall dras från kranen fram till 
arbetsboden för anslutning till toatömningsenheten. 
Ett elskåp och två elmätare skall installeras vid kranen för 
separat mätning av klubbens elförbrukning och fiskarnas 
elförbrukning. 
 
 §14 
 
LJ efterlyste aktuell aktivitetslista till styrelsemötena, vidare 
diskuterades en ny utvecklingsplan för klubbens område. En 
sådan bör upprättas och innehålla även de synpunkter som 
framkom på årsmötet om ev. sjöbodar på kajområdet. 
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 §15 
 
Ett speciellt projekt är att undersöka sjömärket på Öjaren 
och behovet av att bekläda ”lilla kajen” framför grillplatsen. 
 
 §16 
 
Under övriga frågor diskuterades ev. en ”Hamnen dag” i höst 
med aktiviteter som t.ex. Sjöräddningen, inbjudna personer 
från t.ex. kommunen för att uppmärksamma hamnen. 
 
 §17 
 
Den 1 April kommer kommunens miljökonsult att besöka oss 
för att upprätta en miljöplan, som numera är lagstadgad, 
denna aktivitet betalas av kommunen. BS och BJ tar emot 
honom. 
 
 §18 
 
Mötet avslutades och nästa möte beslutades till den  
26/4 kl 18.00 i klubbstugan. 
 
 
Vid Protokollet 
Bengt-Åke Johnsson 
 
________________________________________ 
 
Protokollet justeras: 
Thord Andersson 
 
 
_________________________________________ 


